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Fråga till nämnden 

Jag är djup oroad att jag som ledamot får veta via media före vårt extrainsatta 

möte att förvaltningschefen avskedas. Det stod inget om detta i kallelsen eller i 

handlingarna, och jag hade inte fått någon information i förväg. 

Tycker nämnden att det är rimligt, ur ett demokratiskt perspektiv, att en 

ledamot får veta något så avgörande via media – utan att nämnden har 

informerats eller varit delaktig i beslutet? 

Är det ens förenligt med regelverket att ordföranden fattar ett sådant 

beslut på egen hand? 
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